

PV Paris September 2026 - Newsletter "Pulse"

Title (English)

Artisan Renaissance from Fukuyama: The Fusion of 100-Year Heritage and "Zero-Seam" Innovation

Aparks Co., Ltd., based in Fukuyama, Japan—a world-renowned denim sanctuary—is proud to unveil its latest collection, "**Artisan Renaissance**." For over 30 years, we have mastered the art of denim manufacturing, and this year, we push the boundaries of "Responsible Manufacturing."

Our showcase features the revolutionary **TPS (Twin Plover Stitch) Sewing Technology**. By joining fabrics edge-to-edge without overlapping, we achieve a "zero-seam" flat finish that offers unparalleled comfort and a minimalist aesthetic. This innovation is paired with our rare **shuttle-loomed selvedge denim**, preserving the textured soul of 100-year-old weaving traditions.

We are committed to a circular future. Our "**Selvedge Loop**" initiative repurposes fabric waste into high-fashion elements, while our **3D Design (CLO)** integration significantly reduces physical sampling waste. With **OEKO-TEX® Standard 100** certification and full traceability, we provide luxury brands with a transparent, high-end OEM/ODM partnership. Discover the future of denim where Japanese craftsmanship meets zero-waste innovation.

Titre (Français):

Artisan Renaissance de Fukuyama : La fusion d'un héritage centenaire et de l'innovation "Zéro-Couture"

Aparks Co., Ltd., basée à Fukuyama, Japon — sanctuaire mondial du denim — est fière de dévoiler sa nouvelle collection, « **Artisan Renaissance** ». Depuis plus de 30 ans, nous maîtrisons l'art de la confection denim, et cette année, nous repoussons les limites de la « Fabrication Responsable ».

Notre présentation met en avant la technologie révolutionnaire **TPS (Twin Plover Stitch)**. En assemblant les tissus bord à bord sans chevauchement, nous obtenons une finition plate « zéro-couture » offrant un confort inégalé et une esthétique minimaliste. Cette innovation est associée à notre rare **denim selvedge tissé sur navette**, préservant l'âme texturée d'une tradition centenaire.

Nous nous engageons pour un avenir circulaire. Notre initiative « **Selvedge Loop** » réutilise les chutes de tissu comme éléments de haute couture, tandis que l'intégration du **Design 3D (CLO)** réduit considérablement les déchets d'échantillonnage. Certifiés **OEKO-TEX® Standard 100** avec une traçabilité totale, nous offrons aux marques de luxe un partenariat OEM/ODM transparent et haut de gamme. Découvrez le futur du denim, là où l'artisanat japonais rencontre l'innovation zéro-déchet.